
Zápis 

zo zasadnutia komisie pre šport, kultúru a vzdelávanie, ktorá sa konala dňa 9.2.2022 o 16,30 hod. na 

Obecnom úrade Jaslovské Bohunice 

_______________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Roman Áč, predseda 

                  členovia: Mgr. Marián Bugár, Jarmila Holovičová, Ing. Martin Junas,  

Ostatní prítomní: starostka Božena Krajčovičová, Danka Halašková, Michaela Oravcová, Veronika   

                  Tomašovičová, Vladimír Nádaský, Monika Nádaská, Dušan Drobný  

Program: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosť firmy ERATOS s.r.o. 

3. Plán kultúrnych akcií na rok 2022 (oboznámenie s prebiehajúcimi prípravami) 

4. Videozáznam z tréningu tenisovej školy 

5. Žiadosť EAM Racing Team Jaslovské Bohunice 

6. Rôzne 

 

 

K bodu 1. 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Roman Áč. Privítal členov aj ostatných prítomných na 

zasadnutí. Skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná.  

 

K bodu 2.     

Žiadosť firmy Eratos s.r.o.    

Na obecný úrad bola doručená žiadosť firmy Eratos, ohľadom odpustenia nájmu v súvislosti s nimi or-

ganizovaným podujatím „Slávnosti Jaslovské Bohunice“ (5.-6.8.2022). Komisie sa zúčastnil osobne 

Dušan Drobný, ktorý vysvetlil dôvody podania žiadosti. Uviedol, že jeho agentúra ponúka občanom 

Jaslovských Bohuníc kvalitný dvojdňový hudobný program, v ktorom tento rok vystúpia umelci ako 

Dalibor Janda, Kollárovci, Horkýže Slíže , Desmod a mnohí ďalší. V súvislosti s organizáciou takého-

to podujatia sú spojené celkové náklady vo výške viac ako 40.000 eur (technika, SBS, zdravotná služ-

ba) a každá ďalšia položka ktorú majú platiť ich výrazne zaťažuje. Pri nákladoch na honoráre + ďalšie 

celkové náklady, jediný zisk je z bufetov v rámci ambulantného predaja, čo je dosť veľký risk, nakoľ-

ko úspech akcie veľmi záleží aj na počasí. Firma Eratos plánuje tento rok zorganizovať 19 podujatí v 

rôznych mestách a obciach na Slovensku, napr. Topfest, festival Lodenica, ktorá sa prvýkrát uskutoční 

v Červeníku, Hody Trebatice, Víno Levice atď..  Pán Drobný uviedol, že v mnohých mestách či ob-

ciach dostávajú aj dotácie v rozmedzí od 3000 do 10.000 eur. Z tohto dôvodu by bol vďačný za to, aby 

bol nájom v rámci akcie „Slávnosti Bohunice“ odpustený a obec ako spoluorganizátor zabezpečila 

technickú podporu, ako po minulé roky.  

V tomto duchu bude uvedená žiadosť prejednaná na najbližšom zastupiteľstve. 

Hlasovanie:     Za : 4 (Áč, Bugár, Holovičová, Junas 

                          Proti : 0 

                          Zdržal sa : 0 

 

K bodu 3.    
Plán kultúrnych akcií na rok 2022  (oboznámenie s prebiehajúcimi prípravami) 

Pracovníčka oddelenia kultúry Danka Halašková informovala komisiu o prebiehajúcich prípravách na 

všetky obcou organizované akcie v roku 2022. Obec má už v tejto chvíli zazmluvnených interpretov 

rámci dvoch najväčších akcií a to Countryfest a Ukončenie leta. V najbližšej dobe sa uskutoční podu-

jatie „Fašiangy“, ktoré sa bude ešte musieť riadiť momentálnymi hygienickými opatreniami. Akcia sa 

uskutoční vonku, deti budú oblečené vo fašiangových maskách a obec zabezpečila pre deti vláčik. 

Pracuje sa aj na prípravách osláv MDD a Dňa  matiek. V rámci podujatia „Gulášová pohoda“ vystúpi 

známa speváčka Gizka Oňová a porotcom bude kuchár  Peter Varga. Výročný koncert ZUŠ sa tento 

rok neuskutoční, podľa informácií od riaditeľky ZUŠ budú koncom školského roka prebiehať triedne 

koncerty. Dňa 3.9. plánuje obec podujatie „Ukončenie leta pre deti“. 



Hlasovanie:     Za : 4 (Áč, Bugár, Holovičová, Junas) 

                          Proti : 0 

                          Zdržal sa : 0 

 

K bodu 4.     

Videozáznam z tréningu tenisovej školy 

Vzhľadom na opakovanú žiadosť manželov Nádaských  o pozastavenie činnosti trénera TK Mgr. Ma-

túša Béreša si členovia komisie si mali možnosť pozrieť video z tréningu Laury Nádaskej.  

V súvislosti s vyriešením uvedenej záležitostí bude dňa 23.2.2022 o 16:00 opäť zvolaná komisia, na 

ktorej sa budú mať možnosť zúčastniť všetci zainteresovaní . 

 

K bodu 5.    

Žiadosť EAM Racing Team Jaslovské Bohunice    
Na obecný úrad prišla žiadosť OZ EAM Racing Team Jaslovské Bohunice o poskytnutie dotácie, ktorá 

bude prejednaná  na najbližšom zastupiteľstve. Prílohou žiadosti bude aj popis činnosti klubu 

a doposiaľ dosiahnuté výsledky. 

Hlasovanie:     Za : 4 (Áč, Bugár, Holovičová, Junas) 

                          Proti : 0 

                          Zdržal sa : 0 

 

K bodu 6.    

Rôzne     
V rámci bodu rôzne bol prednesený návrh na objednanie ľadovej plochy na Zimnom štadióne v Trnve 

pre občanov Jaslovských Bohuníc. Hodinová sadzba je 120 eur. Momentálne bohužiaľ pandemická 

situácia toto nedovoľuje, nakoľko na ľadovej ploche musí byť max. 20 osôb v režime OP+. Situáciu 

budeme monitorovať a možno sa to bude dať zrealizovať ešte v marci 2022, prípadne obec by mohla 

objednať viacero termínov na budúcu zimnú sezónu. 

Hlasovanie:     Za : 4  (Áč, Bugár, Holovičová, Junas) 

                          Proti : 0 

                          Zdržal sa : 0 

 

Zapísal: Roman Áč 

                                                                         ............................................................. 

                                                                                   Roman Áč, predseda komisie    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


